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Protokoll nr 14 - Styrelsemöte #9, SvJJF 2022 - 2023

Tid:
2022-12-19, kl. 21:00 - 22:30

Plats:
Digitalt möte via Google Meet

Kallade:
Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Jonatan Dagnå (ledamot),
Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik Wendel (ledamot) och Mike
Wall (ledamot) samt revisor och valberedningen.

§77 FORMALIA

A. Mötets öppnande
Mötet öppnades 21:04

B. Närvarande
Närvarande på detta möte: Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis
(kassör), , Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Mike Wall
(ledamot).

Jonatan Dagnå (ledamot) och Henrik Wendel anmält förhinder. Jonatan anslöt kl
22:10

C. Val till mötesordförande och mötessekreterare
Dario valdes till mötesordförande och Mikael B valdes till mötessekreterare.

D. Val justeringsperson
Anna-Lena valdes till justeringsperson.

E. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes samt godkändes på mötet.

F. Föregående protokoll
a. Protokoll nr 11, styrelsemöte #6, se mail om utestående frågor, 2022-11-29
b. Protokoll nr 12, styrelsemöte #7, se mail om utestående frågor, 2022-11-29
c. Protokoll nr 13, styrelsemöte #8, ännu ej klar.



§78 FASTÄLLANDE AV PER CAPSULUM-BESLUT
A. Inga per capsulum-beslut

§79 EKONOMI

A. Rapporter SvJJF
a. Status december 2022

i. Federationen har lånat totalt 300 kkr från SB&K, återbetalas 100
kkr/år fram till 2025

ii. Lägerbidrag till Chikara kommer att betalas ut snarast.

b. Status januari 2023
i. Ytterligare kostnader för VM har inkommit, dessa ska tas med i

utgiftsplanen
c. Övrigt status

i. Arbetet med ekonomikonsulten fortsätter, med undantag för ett
pågående planerat avbrott. Kontakten är planerad att återupptas
under v50.

B. Erbjudande från SB&K Väst
a. SB&K Väst erbjuder sig att köpa 80 kvm blå och 64 kvm gul tatami à

500kr/kvm, totalt 72 kkr. Erbjudandet gäller fram till årsskiftet.
b. SvJJF får under en begränsad tvåårsperiod nyttjanderätt på riksnivå för alla

sina medlemsföreningar, endast transportkostnader tillkommer.
c. För- och nackdelar diskuterades, bl.a. ökade behov av samordning av frakt

från flera orter, risk för ökade transportkostnader, risk att om Federationen i
framtiden väljer att köpa in mattor på nytt det en högre kostnad. Å andra
sidan gör en försäljning av mattorna att Federationens för ett välkommet
tillskott av likvida medel, samtidigt som medlemsföreningarna även utanför
SB&K Distrik Väst får under en kommande tvåårsperiod möjlighet att fortsätta
låna dessa mattor.

d. Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna försäljningen av mattorna, villkorat
att det finns ett avtal som Federationen kan acceptera, samt att alla praktiska
detaljer är utredda.

e. Mikael Bengtsson anmäler jäv och deltar inte i beslutet.
f. SB&K Väst skickar ett avtal till Styrelsen för godkännande, samt ett

resonemang kring hur allt praktiskt skall genomföras.

§80 ÅRSMÖTE 2023
A. Verksamhetsberättelse

a. Verksamhetsberättelsen är påbörjad. Kommer att finnas i två versioner, en
kortare sammanfattande text för publicering av SB&K och en längre, mer
ingående text.

B. Budget 2023
a. Dialog om de ekonomiska förutsättningarna för 2023 och kommande år.
b. Styrelsen avvaktar det preliminära årsbokslutet innan budgetarbetet för 2023

kan påbörjas fullt ut.



§81 TÄVLING
C. Tävlingssanktioner

a. Tomteslaget 2022 godkänt.

§82 RAPPORTER/UPPFÖLJNING

A. Inkomna meddelanden
a. Fråga angående planerade svenska tävlingar där Duo ingår

i. Inga inplanerade tävlingar med Duo som Federationen känner till,
men styrelsen ställer sig positiv till att för kommande tävlingar föra en
dialog med tävlingsarrangörer om möjlighet att erbjuda Duo som en
del av tävlingsarrangemanget.

ii. Frågan lyfts på kommande arbetsmöten med Landslaget.
b. Från JJNO om Safeguarding officers

i. Styrelsen undersöker vilka åtaganden detta innebär för Federationen.
c. Från Norrlandsklubbar om tävlingsverksamhet, påminnelse

i. Mikael Bengtsson har etablerat dialog om tävlingsverksamhet och
domarutbildning.

ii. Även svar på punkt g.
d. Från Jiujitsuklubben Ronin om förtjänsttecken

i. Styrelsen är positiv till detta, dialog ska etableras med Ronin innan
beslut.

e. Information från kansliet om SM-veckan 2024
i. Federationen har tidigare beslutat att köra SM i egen regi, samt att

2023 och 2024 är beslutade att hållas samma vecka som 2022.
f. Förfrågningar från Pakistan från Nigerian Youth Sports Federation om

träningsläger
i. styrelsen noterar detta,

g. Från IKSU om domarutbildningar 2022-12-15
i. Se svar på punkt c

h. Från Markaryds Jujutsuklubb om lägerbidrag för Vårläger 2023
i. Styrelsen noterar detta, hänskjuts till budgetår 2023

B. Fråga kring Newaza-domare
a. Dialog pågår, inga uppdateringar

C. Uppföljning SM 2022
a. Läkarrapport: väntar på signering från läkare
b. Tävlingsrapport: Sammanställning av tävlingsresultaten klar.
c. Ekonomisk rapport: Ännu inte klar, preliminära kostnader drygt 71 kkr,

Nico sammanställer hur mycket intäkter det rör sig om.

D. SM 2023
a. Status lokaler

i. Pågående, förhoppningsvis får vi besked innan årsskiftet.
b. Status budget

i. Ingen uppdatering.
c. Status inbjudan.

i. Annons för 18/3 är under framtagande, troligen klar till 28/12, beror av
lokalfrågan.



ii. Så fort annonsen för SM är klar, så öppnas anmälan i Smoothcomp
upp.

d. SM-status
i. Federationen förbereder och kommer att skicka in en kompletterande

ansökan om SM-status för ytterligare viktklasser samt tävlingsformer.

§83 LANDSLAGET

A. Arbetsmöte med Landslagsledningen
a. Styrelsen och Landslagsledningen har haft ett arbetsmöte 2022-12-12 för att

diskutera den uppkomna ekonomiska situationen samt förutsättningarna för
verksamheten 2023.

b. Mötet hölls i en positiv anda, där Landslagets organisation och behov,
kommunikation styrelse-landslagsledning samt idéer kring hur vi gemensamt
kan komma vidare diskuterades. Ett nytt möte är planerat till 2022-12-28.

§84 ÖVRIGT
a. Begäran om lån av matta till Ju-jutsu Kai-lägret i Linköping 2023

i. Anders Bergström har kontaktat Federationen. De vill gärna låna så mycket
matta som finns 2023-04-06 till 2023-04-10.

ii. Styrelsen ställer sig positiv till detta och uppmanar Anders Bergström att
etablera kontakt med SB&K Väst om att låna ytterligare matta.

b. Begäran om lån av matta till Combat Camp 2023-01-06 till 2023-01-08
i. 2 matchytor behöver lånas från Federationen.
ii. Styrelsen ställer sig positiv till detta och uppmanar arrangören att kontakta

SB&K Väst för att låna ytterligare matta om behov finns.

§85 FORMALIA

A. Nästa möte
Nästa styrelsemöte, #10, SvJJF 2022 - 2023, planeras preliminärt till 2023-01-09 kl
21:00

B. Feedback
Fortfarande ingen helhetsbild av ekonomin.

Justeringen av protokoll effektiviseras genom att justeringsperson godkänner
protokollen efter att de varit ute på remiss till övriga Styrelsen en vecka.

C. Mötet avslutas
Mötet avslutades kl. 23:03

Detta protokoll signeras av:



Mikael Bengtsson Dario Lopez Kästen Anna-Lena Löf
Sekreterare Ordförande Justeringsperson


